NECF Prayer Week - Focus

Suggested Prayer Points:

Church:

- 1. National Revival of prayer to spring forth in all churches resulting in deep repentance and to seek the Lord. Ask God for His grace to be upon the body of Christ to persevere in prayer until spiritual breakthrough in our nation.
- 2. Spiritual awakening and radical transformation of lives in both church & all people groups & communities.
- 3. Discernment and manifold wisdom of God to be upon His church and spiritual leaders at this appointed time as they lead their churches.
- 4. Pray also for God to raise courageous leaders with high integrity.
- 5. Faith and boldness to arise in these challenging times.
- 6. The Malaysian Church to be united so that they can present a credible voice to the nation.

Nation:

- 1. Transitioning of our Government: 1 Tim 2:1-2, bless and pray for our present DPM & the Cabinet. Peace & stability in all our 14 states
- 2. God to divinely intervene to ensure that good sense will prevail and that a fair and equitable outcome to emerge
- 3. Government will respect the rights of the people for religious freedom and expression as enshrined in the Federal Constitution
- 4. Willingness and wisdom for leaders of our nation to deliberate and find an amicable as well as a permanent lasting solution to this present state of affairs. Ask the Lord to remove all confusion and personal interests.
- 5. The increased use of the Alkitab in Bahasa Malaysia by the indigenous peoples of Sabah and Sarawak and that they will not be deprived to receive religious instructions in the language they are accustomed to.
 - a) That the politicians and the power elite will not exploit this issue in the name of religion to the detriment of other religious / cultural communities in Malaysia.
 - b) That this issue will not be overplayed to the extent that it will cause further racial or religious disharmony.

Besides the Prayer Focus, we are also focusing on one of the realms of influence on each day.

Day 1/3 Faith and Values - Religion

Day 2/3 Family life

Day 3/3 Education and Dakwah ·

Day 4/3 Economy and Entrepreneurship

Day 5/3 Health and Cleanliness of the Environment / Welfare and Caring Society

Day 6/3 Science and Technology

Day 7/3 Law and Order under the Internal Affairs Ministry

Day 8/3 Culture and Arts

For more information, pls contact:

Lucrece Loo

Exec Sec for Prayer NECF Malaysia

Tel: 016 3308126

马来西亚福音联谊会祷告周-重点

祷告重点提示:

教会:

 众教会为国家复兴的祷告大能带来深切的悔改,并寻求神的面。恳求主耶稣基督的 恩典临

到我们,使我们能够坚持不懈地祷告,直到我们的国家在属灵上有所突破。

- 2. 在教会、百姓和社区当中,有属灵的觉醒,以及更新变化的活泼生命。
- 3. 在这个特别的时刻,让神的教会和属灵领袖们满有从神而来的分辨能力并各样的智慧,来带领教会。
- 4. 求神兴起勇敢和心里诚实纯正的领袖。
- 5. 满有信心,刚强壮胆来应对这充满挑战的时刻。
- 6. 马来西亚的教会同心合一,向国家发出诚信的声音。

国家:

- 1. 求神介入,彰显公义,使公正和公平显明。
- 2. 让政府能够根据联邦宪法的条款,尊重人民宗教自由和言论自由的权利。
- 3. 求神赏赐智慧给基督徒领袖,让他们在面对并处理目前州内的事务时,共议和平及 一劳永逸的方案。求主化解混淆大众的课题,秉持忠诚。
- 4. 政府允许使用马来文圣经,让沙巴和砂拉越的土著的权利不至于被剥夺,能够以惯用的母语接受宗教指导。
- 5. 政治人物和执权者不滥用宗教的名义去破坏马来西亚其他社群的宗教或文化。
- 6. 祷告现有的问题不至于被夸大,引致种族或宗教之间的不和睦。

除了祷告重点之外,我们也每一天,重视不同领域所带来的影响。

- 1/3 宗教-信心和价值观
- 2/3 家庭生活
- 3/3 教育和回教传扬(Dakwah)
- 4/3 经济和企业
- 5/3 环境和清洁/福利和社会关怀
- 6/3 科学与科技
- 7/3 国家的法律条款
- 8/3 文化和艺术

欲知详情请联络:

Lucrece Loo

Exec Sec for Prayer NECF Malaysia

Tel: 016 3308126